
BOA.0002.2.10.2023 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LX/23 

z LX sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 30 listopada 2023 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LX sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 30 listopada 2023 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 30 listopada 2023 r. o godz. 18.00. 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1.    Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

3.    Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

5.    Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6.    Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

7.    Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

8.    Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

9.    Sołtysi Gminy Pniewy 

10. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023, w 

tym o wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie,  

z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych na 

kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych 

typów, których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego”.  

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 

dziecięce.(druk 483/23) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2024”.(druk 484/23) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028. 

(druk 485/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028. (druk 486/23) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028. (druk 487/23) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach wspomaganych i treningowych. (druk 488/23) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 



psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 

oraz sposobu rozliczania wykonywania usług sąsiedzkich. (druk 489/23) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. (druk 490/23) 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 491/23) 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032.(druk492/23) 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LX 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, obecnych na sali obrad oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje  

i nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia  

i wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

Złożył życzenia solenizantom – Justynie Chamczyk i Januszowi Ratajczakowi. 

  

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych  

o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 10, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 



prawomocnych uchwał (nieobecni radni: Teresa Smorawska, Jacek Siminiak, 

Mateusz Kajzderski). 

  

3.    Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej  

w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza  

w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

O godz. 15.35 na sesję przybył Radny Szymon Krawczyk. Skład Rady – 11 osób. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z LIX sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Drgas, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz 

Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech Stępień, Marek Wendt, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (5) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński 

 

1. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad – zgodnie z załącznikiem 3 do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza Gminy o wprowadzenie w pkt 17 projektu uchwały - druk 493/23..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023, w 

tym o wynikach:  

3) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie,  

z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych na 

kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych 

typów, których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 

4) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego”.  

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 

dziecięce.(druk 483/23) 



9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2024”.(druk 484/23) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028. 

(druk 485A/23) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028. (druk 486A/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028. (druk 487A/23) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach wspomaganych i treningowych. (druk 488A/23) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 

oraz sposobu rozliczania wykonywania usług sąsiedzkich. (druk 489A/23) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. (druk 490/23) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 

493/23) 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 491/23) 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032.(druk492/23) 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 



21. Zakończenie. 

 

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

  

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 9 do 30 listopada 2023 r. - zgodnie z 

załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

O godz.15.57 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski – skład Rady – 12 osób.  

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie złożono na 

piśmie żadnych wniosków. 

 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2022/2023, w tym o wynikach: 

 

a) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 

b) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, 

których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego”.  

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 



Informację przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty Adrianna Chojan zgodnie z 

prezentacją stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Jarosław Przewoźny podziękowali pani 

kierownik Ref. Oświaty i dyrektorom szkół. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Mateusz Kajzderski  

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak  

Radny Marek Wendt, który odniósł się do egzaminów z matematyki. 

 

O godz. 16.44 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę. O godz. 17.05 

wznowił obrady. 

 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce.(druk 483/23) 

Kierownik Ref. Oświaty Adrianna Chojan przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały 

zgodnie z treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum. 

Skład – 12 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce.(druk 

483/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/472/23 

o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2024”.(druk 484/23) 

Przedmiotowy projekt przedstawiła Podinspektor Iwona Nowak. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2024”.(druk 484/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/473/23 

w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2024” 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” 

na lata 2024-2028. (druk 485A/23) 

Przedmiotowy projekt przedstawiła Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028. (druk 

485A/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 



Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/474/23 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028. 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 

w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (druk 486A/23) 

Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały 

zgodnie z treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028. (druk 486A/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/475/23 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (druk 487A/23) 

Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały 

zgodnie z treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028. (druk 487A/23).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/476/23 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w mieszkaniach wspomaganych i treningowych. (druk 488A/23) 

Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały 

zgodnie z treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach wspomaganych i treningowych. (druk 488A/23).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/477/23 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach wspomaganych i treningowych 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i 

zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania usług 

sąsiedzkich. (druk 489A/23) 

Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały 

zgodnie z treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 



opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru 

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania usług 

sąsiedzkich. (druk 489A/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/478/23 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach wspomaganych i treningowych 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. (druk 490/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował,  

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. (druk 490A/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/479/23 

w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

(druk 493/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował,  

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 493/23).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/480/23 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 491/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 491/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 



NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/481/23 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 492/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032. (druk 492/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

 



Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LX/482/23 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2023-2032 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jacek Siminiak złożył na piśmie zapytanie o informację nt. fotowoltaiki na 

szkole podstawowej oraz hali ośrodka sportu i rekreacji.  

 

Przewodniczący Rady odczytał treść odpowiedzi w sprawie wniosku Radnego Marka 

Wendta, który również zabrał głos w tej sprawie. 

 

O 17.50 sesję opuścił Radny Szymon Krawczyk. 

 

21. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o terminie posiedzenia wspólnego 

komisji i kolejnej sesji. 

 

22. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i LX sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną.  

 

 

Sporządziła  

                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

Magda Balcer                                                               

                                                                                     Radny Krzysztof Matuszak 

   


